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Finn Hansson, Frode Albrechtsen, Kasper Munck, Claus Ringborg, Bo Amdi Jensen 

 

Budgetramme 2021: 

Kasper udarbejder forslag til budget ud fra forskellige scenarier. 

Bestyrelsens forslag er 3 projekter, jvf. fremlægning fra Kasper => kr. 2500 (??) ekstra 2022. 

Alternativt kan fx Asfaltering skubbes, så kun 2 forslag gennemføres 2022 og asfaltering 2023. 

Afstemning vedr. muligheder på førstkomne GF, herunder rækkefølge. 

 

Klimavej etablering 

Gottlieb kan ikke forsætte og derfor kommer ny entreprenør til. Vi kender derfor ikke sikkert priser 

for arbejdet på Ærtebjerg. Et firma, som Claus fra HOFOR er bekendt med og er tryg ved. Endelig 

kontrakt afventes. 

Asfaltering til sommer udføres forventet af Gottlieb. 

OBS behov for færdiggørelse af Gottliebs arbejder. 

Reetablering af grønne plæner følger senere. Nye firma forventes at bruge pladsen ligesom Hofor. 

Afklaring af riste og brønde vi har ansvar for. 

 

Gottlieb forlader pladsen med skurby og materiale plads senest d. 1. marts, hvorefter der kommer 

nye skure fra den nye entr. Tidspunktet for skurby, er pt. ikke fast lagt. 

Pga. der er fundet forurenet jord i de første udgravninger, afventer vi pt. en afklaring med 

Københavns Kommunes Miljø afd. Derfor kan opstarts tidspunktet være lidt usikker pt. 

Brosten/kantsten 

Samlet opretning af kantsten med  asfalt mellem 

kantsten og fliser uden brosten i indkørsler  inkl. Moms 600.000 

Retablering af indkørsler: 

Tilbud på Brosten i alle indkørsler 600 kr. pr. m.): 165.000 inkl. Moms.,  

Indtil nu har 15 medlemmer fremsat ønske om at få deres brostenindkørsel retableret, dvs. 67.500 

inkl. Moms. 

Det oprindelige tilbud på opretning af kantsten forudsatte asfalt mellem kantsten og fliser uden 

brosten i indkørsler og var derfor billigere end hvis der skulle nedsættes brosten bagefter. 

Asfalt 

Vi kan måske aftale asfalt på udsatte steder = opkørsler. 

Fremtidig vedligeholdelse af asfalt: saltning af vej er tilladt. I vintermåneder åbnes spjæld i de 

enkelte brønde, så vejsalt kan løber af sammen med vand. 

Ærtebjergvej 

Birkevang betaler ½ af udgifter for hele Ærtebjergvej. Afklares endeligt ved Birkevang’s næste GF i 

marts/primo april. 

Budget for Ærtebjergvej gennemgået. 

Kantsten vores del: 96.000 plus moms, skal godkendes på Generalforsamling 2022. 

Aftalt med Birkevang at de betaler deres del – skal konfirmeres på generalforsamling. 

 

Parkeringsordning 



Forslag om ordning med fleksibel gæsteparkeringsordning. Claus fremlægger ved GF. 

 

Valg 

Efter vedtægterne er det næstformand, kasserer, repræsentant suppleant, revisor A. 

Frode, Kasper genopstiller, Claus kandidat til bestyrelsen. Vi ved ikke om Ole ønsker at blive i 

bestyrelsen. 

 

Ændring af vedtægterne.  

§ 3.4 

Alle medlemmer skal meddele kassereren en e-mailadresse, der gælder for medlemmet. 

Undtagelser kan gives af bestyrelsen. 

Foreningens GPDR regler beskytter mod misbrug. 

 

Begrundelse: 

Bestyrelsen ønsker at få en mulighed for hurtigt at kunne orientere alle medlemmer hurtigt om 

vigtige forhold. 

Uddeling af meddelelser på papir en blevet en belastning tog har hidtil forudsat at et medlem af 

bestyrelsen kunne kopiere på sin arbejdsplads. 

Det er en uholdbar ordning og hvis kopiering skal ske ude i byen vil det betyde forsinkelser og 

omkostninger. 


